
Občni zbor ZB Moste
Dne 20. marca je bil občni zbor

Zveze borecv, ki ga je začel pred-
sednik ZB Moste Pavel Jeriha. Z
enominutnim molkom smo najprej
počastili spomin umrlih članov ZB
med obema zboroma. Nato so zbor
ob letošnjem praznovanju 3(Hetnice
osvoboditve - tako kot krajevno
konferenco SZDL, ki je bila isti dan
— pozdravfli pionirji iz VVZ Angel-
ce Ocepek in poklonili rdeče na-
geljne. Pionirje je organizirala DPM
Moste, kai je lepo poživilo zbor in
presenetilo prisotne člane ZB, ki so
do zadnjega napolnili dvorano v Ma-
lenškovi 1.

Po izvolitvi organov 6. zbora je
tovariš JERIHA podal izčrpno poro-
čilo o delu ZB med obema skupšči-
nama in nakazal smemice za nadalj-
nje delo, predvsem v skrbi za borce:
obiski bolnih članov, organizacija
proslave 8. maica in izletov, letova-
nje borcev in invalidov v Mojstrani
in v Bohinju, enkratne pomoči posa-
meznim članom, udeležba na pogre-
bih umrlih članov, podaritev venca
in spremljanje s praporom na zadnji
poti, dežuma služba ob četrtkih itd.

Potem je podal blagajnik Rudi
Anie\jc podiobno poročtto o blagaj-
niškem posjovanju, nakar se je raz-
vila plodna razprava. Precej je bilo
govora o TV programu, ki kljub iz-
boljšanju vse preved prikazuje reli-
giozne motive, vse premalo pa o naši
revolucionarni preteklosti, posebno
ob letošnji 30. obletnici osvobo-
ditve. Tudi ameriško-angleške filme,
ki dostikrat niso vzgojni, bi lahko
zamenjali z našimi domačimi. Borci
so tudi p.edlagali, naj bi ob 30-let-
nici svobode borci - čosebno še da-
nes prizadevni - dobili kaka pisme-
na priznanja, značke ipd. Tudi pro-

stor za zbore ZB je premajhen in je
treba na to opozoriti pristojne de-
javnike, isto velja tudi za dom osta-
relih borcev in aktivistov. Postavka
za spomenik ZB v Mostah, za kar
smo zbrali denar sami borci, naj bo
čimprej realizirana. Predlagan je bil
poseben odbor. Za postavitev spo-
menika ali vsaj plošče z imeni padlih
borcev - aktivistov (Maks Burger,
Rudi Enšte, Stane Humai, Stjepan
Delo in Vida Jankovič). Se mnogo
drugih predlogov je bilo, npr. naj se
v delo na terenu vključi čimveč čla-
nov ZB, velja pritegniti tudi mladino
(predlog Stjepana Dela); ponavadi se
vidi vsepovsod ene in iste tovariše in
tovarišice, drugi se odtegujejo delu
itd. Tov. Jeriha je nato pojasnil, da
so vse organizacije dovolile priporo-
čila, da ob 30-letnici osvoboditve
predlagajo čimveč članov za pri-
znanja. Prav tako je precej članov
ZB vključenih v delegatske sisteme
kot v SZDL in druge organizacije
(ZK, DPM, RK) itd.

Zbor je pozdravil tudi tovariš
Taurer iz OOZB, ki se je zahvaliJ za
pozdrav pionirjev in izročene rdeče
nageljne. Povedal je o povečani
zdravstveni skrbi za borce, niso pa
še zadovoljivo rešena stanovanjska
vprašanja borcev, prispevek socialno
šibkim članom ZB pri pogrebih tid.

Po zaključni razpravi in besedali
tovariša Taurerja je nadzorni odbor
podal poročilo o skrbnem vodenju
blagajniških poslov kot celotnega
odbora in predlagal zboru razrešnico
dosedanjemu odboru s POHVALO.

Po javni izvolitvi novega odbora,
v katerem je nekaj članov starega
odbora in novih članov ZB, smo se
kiamljajoč zadovoljno razšli.
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